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Вечерње новости, 24.10.2008.

ЗАМЕРАЈУ му што је преко ноћи старо одело оставио у Шешељевом идеолошком
“ормарићу” и да се огрнут новим плаштом европејца дискретно кандидовао за
прихватљивог партнера ДС. Лидера Српске напредне странке Томислава Николића зато
одмах питамо како се брани од напада да је Тадићев тајни џокер:

- Сигурно је требало и даље да се представљам као вајни противник Бориса Тадића тако
што бих пљувао са говорнице чиме бих у очима мојих дојучерашњих колега био његов
прави опонент, а они нису желели уопште да победе Тадића.

* Искључујете ли коалицију са ДС?

- Предизборну сигурно.

* А после избора?

- Знајте, и будите убеђени, да је СНС највећа опасност за власт Бориса Тадића. Наша
амбиција је да водимо Србију. Не би било добро по државу да потпуно остане без
опозиције.

* Ако кажете да ћете да подржавате неке Владине законе, значи ли то да сте
спремни да будете резерва у парламенту за непослушног Чанка?

- Никоме нисмо резерва. Никада нисам рекао да ћемо да подржавамо законе које Влада
предложи у Скупштини. Јасно сам казао: пошто је очигледно да Динкић, Чанак и још
неки чланови Владе не желе да сарађујемо са Русијом, онда смо вољни да наши
посланици помогну да се изгласају закони о односима са Москвом за које они не би
гласали.
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* Безусловно?

- Не. Морали бисмо јавно да се обавежемо да ће после тога бити нових избора.

* Осећате ли да је Влада уздрмана?

- Влада је веома слаба и биће додатно уздрмана. Функционишу као запрега у којој свако
вуче на своју страну, не могу да опстану на причи да ћемо једног дана бити у ЕУ. Не могу
да се одрже на том нечињењу према Москви и према Бриселу.

* Кад очекујете изборе?

- Једва чекамо изборе, али нисам оптимиста да би они могли да буду пре половине 2009.
Ни боље владе од ове нису могле да саставе пун мандат. Но, министри се држе, колико
год им се странке не слажу, они гледају да опстану. Гурају под тепих своје сукобе из
страха да у новој расподели гласова не би ни ушли у Скупштину.

* Има ли шансе да са “народњацима” направите шири опозициони фронт?

- Искрено, надао сам се да ћемо у томе успети, иако нас много тога тера на сарадњу.

* Ни ваш “посредник” Велимир Илић није успео да убеди Војислава Коштуницу да
се састанете?

- Са Илићем сам чиста срца, отворено разговарао и рекао му да одржимо један састанак
и видимо је ли могуће да сарађујемо или не. Слао сам поруке Коштуници и преко Илића и
преко високих функционера ДСС. Никада ми није одговорио.
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* Можда сумња у вашу опозициону акцију, због изненадног заокрета? Поготово око
ССП...

- Коштуница, очигледно, прави своју концепцију и нећу да га оптужим да разбија
опозициони блок тиме што неће да сарађује са СНС. На њега се нисам љутио ни када је
чинио много лошије ствари него што је ово ћутање пред потребом за заједничком
политичком борбом.

* Али, шта је позадина тог ћутања? Сумња у вашу искрену намеру да срушите ДС?

- То ћутање није само опрез, већ и делимичан страх од СНС која преузима комплетно
опозиционо поље. Не знам шта је главни мотив саветника Коштунице, али у последње
три године нисам наишао ни на један њихов добар потез. Без обзира на то, не желим да
кажем: нећу да сарађујем.

* Добро, да ли им, онда, сметате баш ви?

- Озбиљно сумњам да Коштуница гаји амбиције да треба срушити Томислава Николића.
Јер, рецимо, њихов пакт са Мајом Гојковић не служи да се сруши власт. То је потреба
оних који се осећају угроженима од стране СНС да од нас буду јачи. То је природна
жеља, али за њих недостижна. Морају да знају да без СНС неће бити нове владе.

* Без обзира на то она каже да није ни размишљала о преласку у СНС? Убеђена је
да бисте је се поново одрекли...

- То је њен став. Мене је Вучић другачије извештавао и ја му верујем. Немој да глуми да
смо је ми избацили из СРС и да због тога није хтела код нас. Никада није искључена из
СРС и нико, укључујући и мене, никада није гласао да је избацимо. Формирањем своје
листе аутоматски јој је престало чланство.

 3 / 4



Нисам Тадићев џокер

Пише: Томислав Николић
петак, 24 октобар 2008 20:52

* Да ли је морално то што сте постали парламентарна странка без избора?

- Бесмислено је нападати мене, Вучића, Делића, Табаковићеву да нисмо учествовали на
изборима. Ко нас напада? Јадранко Вуковић. На ком митингу је говорио? Ко у Србији зна
за њега? Ако не вредим више, онда вредим бар свој посланички мандат и спреман сам да
га вреднујем, рецимо, са мандатом Гордане Поп-Лазић. За све њих сам учинио толико да
сада имају мандате. 

* РАДОШ Љушић, ипак, остаје веран ДСС. Долази ли код вас његов страначки
колега Дејан Микавица и шта је са Миодрагом Николићем Феманом?

- Веома блиско размишљамо и свако од њих ће добити чланску карту ако жели, што није
аутоматски и гаранција неке функције. Разговарали смо и са Љушићем и Микавицом и
они као интелектуалци најбоље знају шта је за њих најбоље. Са Феманом је било неких
несугласица, али ће све бити у реду. Објаснио сам му, наиме, да нема колективног
чланства у СНС, па тако ни његов Покрет за препород не може да има колективна права
код нас.

* ДА ли је прелазак Маје Гојковић у “народњачко” јато препрека за сарадњу са ДСС
и НС?

- Не, али то је знак са њихове стране да желе да постављају препреке. Маја Гојковић
није мени препрека. То што је прешла на другу страну не значи да више никада с њом
нећу да разговарам. С њом се никада нисам ни свађао.

* Да ли бисте поново подржали Коштуницу за премијера, иако је та подршка на
минулим изборима означила ваш можда и пресудни сукоб са Шешељем?

- Нећете ме никада чути да промовишем туђег кандидата за председника владе. Ако
немамо кандидата за премијера, не треба ни да идемо на изборе.
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